
Zápis č. 2/2016 z jednání školské rady Sportovního gymnázia  

ze dne 20. 6. 2016 

 

Přítomni:  náměstek hejtmana Jiří Struček,  Michal Dvořák, Mgr. Milena Majerová,  

Ing. Helena Müllerová, Mgr. Bořek Hanzlík, Jiří Dolejš, Gabriela Egersdorfová    

 

Omluveni: - 

 

Jednání ŠR proběhlo na pozvání radního města Plzně pana Michala Dvořáka v jednacím sále 

Plzeňské radnice. 

 

1. Mgr. Milena Majerová informovala školskou radu o možnosti zapojení do projektu 

Plzeňský kraj – bezpečný kraj, který byl projednán se zřizovatelem. Finanční 

prostředky budou vynaloženy na zajištění proti neoprávněnému vniknutí osob do 

nových prostor školy. Ing. Ivan Kraus byl pověřen zajištěním projektu.  

 

2. Školská rada SG projednala s ředitelkou školy M. Majerovou slavnostní zahájení 

školního roku, které proběhne 1. 9. 2016 v 9:00 v nové budově školy v areálu na 

Vejprnické ulici 56. Rada školy pozve na zahájení pana hejtmana Václava Šlajse, jeho 

náměstky a další významné hosty. 

 

 

3. Školská rada byla informována o dodatečně vzniklém problému zajištění odpoledních 

tréninků atletů SG v areálu městského atletického stadionu ve dnech v pondělí, v úterý 

a ve čtvrtek od 15:30-17:00 hod. Dne 23. 6. 2016 proběhne jednání předsedy školské 

rady SG pana nám. Stručka s panem Ing. Miloslavem Plašilem, předsedou AK Škoda 

Plzeň o zajištění tréninků dle potřeb SG. Od výsledku této schůzky se odvine případně 

další jednání mezi zainteresovanými stranami. Pan náměstek Struček i pan radní 

Dvořák vyjádřili podporu SG. 

 

4. Různé:  

 

- Školská rada projednala možnosti propagace, reklamy a informovanosti veřejnosti o 

přemístění SG do nových prostor. 

  

 

Zapsala: 

Mgr. Gabriela Egersdorfová 

22. 6. 2016 


